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Vážení spoluobčané, drazí přátelé,  

dne 17. dubna proběhlo ustavující zasedání nově zvoleného zastupitelstva naší obce. 

S jeho výsledky jste byli seznámeni. Rád bych se krátce vyjádřil k důvodům zřízení 

Kulturně-sportovní komise, která je novinkou. V naší obci je ročně připravováno celkem kolem  

20 kulturních, společenských a sportovních akcí. Těší mě, že mohu konstatovat, že na poměry naší 

malé obce je jejich úroveň vysoká. Za dobu mého působení na obecním úřadě jsem se utvrdil 

v názoru, že za každou akcí stojí trochu jiná skupina dobrovolníků, kteří jsou obcí podporováni 

materiálně i personálně. Komise byla zřízena za účelem dosažení ještě vyšší kvality připravovaných 

akcí a zejména k zajištění lepší koordinace v jejich přípravě, k většímu provázání osob, které  

se dlouhodobě snaží přispívat k bohatšímu kulturnímu životu v obci. Předsedkyní komise byla 

zvolena paní Naďa Vojtěchová, členkami komise pak paní Monika Vyšatová a paní Monika 

Žížalová. Všechny tři dámy se dlouhodobě ve svém volném čase realizují v organizaci a přípravách 

akcí k trávení volného času pro děti i dospělé. Jsem přesvědčen, že právě ony jsou správnou volbou  

a všichni brzy poznáme, že se jednalo o krok správným směrem. Všem třem veřejně děkuji za ochotu 

působit v komisi a rovněž děkuji také všem dalším, kteří se do zajištění akcí pro nás všechny 

zapojují. 

 V noci z 13. na 14. dubna došlo k demolici starého mostu přes železniční trať. Mnozí jste se 

ptali, jak starý vlastně byl. Most byl vystaven v roce 1913, v roce 1972 byl o jeden metr pozvednut. 

V souvislosti s pracemi na demolici a budoucích pracích na výstavbě nového přemostění se 

samozřejmě objevují dílčí problémy a nepříjemnosti. Jednou z nich je zvýšená prašnost zejména 

v oblasti deponie odpadního materiálu ze stavby, která je na „place“ naproti obchodu. Po konzultaci 

se zástupci stavby Vás mohu informovat, že nejprašnější práce máme za sebou. Zvýšená prašnost 

by mohla znepříjemňovat život ještě v první polovině následujícího týdne, tj. do konce dubna, kdy 

by měly být ukončeny poslední demoliční práce. Od měsíce května by se mělo začít s přípravami 

výstavby nového mostu, tj. s pracemi, které by neměly okolí zatěžovat mimořádnou prašností.  

 19. dubna proběhlo čištění labského nábřeží v oblasti tzv. přívozu a špičky, kde došlo 

k odstranění nahromaděného bahna a následnému oplachu nábřeží. 

Závěrem se vrátím opět ke kulturnímu životu. V sobotu 28. dubna proběhlo v Řepnici stavění 

máje. Májka má letos velmi pěkných 27 metrů, mj. je ozdobena LED pásky, které májku rozzáří tak, 

že se nad Řepnicí tyčí jako maják, který z dálky zdraví přijíždějící. Velice mě těší, že akce byla hojně 

navštívena. Věřím, že vidět, jak se téměř třicetimetrová máj staví, přitom se ohýbá svou vlastní tíhou, 

je zážitek. Vypilo se 280 piv a všechny limonády, které byly pro děti připraveny. Doufejme, že nám 

májka vydrží a budeme si moci společně užít také její kácení, které proběhne přibližně za měsíc. 

Samozřejmě velice děkuji, řepnickým Špeluňkářům, kteří se o akci zasloužili a všem dalším, kteří 

k zajištění akce přispěli. 

 Hned v úterý 30. dubna nás čeká tradiční pálení čarodějnic, které proběhne v areálu 

libochovanského Sokola. Přípravy jsou v plném proudu a samozřejmě také na tuto akci Vás srdečně 

zvu. Ať už se budete nebo nebudete účastnit pálení čarodějnic, ať v uzavřené společnosti nebo se 

zúčastníte veřejné akce, přeji Vám, ať si závěr měsíce dubna užijete a těším se na viděnou v máji. 

 


